
Република Србија 

Град Крагујевац 

Скупштина града 

Број: 06-    /21-I-01 

Дана: 03.11.2021. године 

 

 

13. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 

 

Време одржавања: 04.11.2021. године у 10 часова 

Место одржавања: Свечана сала Правног факултета у Крагујевцу 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. Усвајање записника са 12. седнице Локалног антикорупцијског 

форума града Крагујевца 

 

2. Упућивање предлога Скупштини града Крагујевца за израду новог 

Локалног антикорупцијског плана 

 

3. Обележавање 9. децембра посвећеног као Дану борбе против 

корупције 

 

4. Разно 

 

 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 

 

Зорица Сорак 
 

 



Записник са 13. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 

Крагујевца, одржане  04.11.2021. године 

 

Место одржавања: Свечана сала Правног факултета 

Време одржавања: 10 часова 

 

Присутни чланови: 

- Зорица Сорак, председник 

- Бојана Миликић 

- Никола Ивковић 

 

Оправдано одсутни: Зоран Јовановић и Драгана Спасић 

 

Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 

ЛАП-а. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 

 

1. Усвајање записника са 12. седнице Локалног антикорупцијског 

форума града Крагујевца 

 

2. Упућивање предлога Скупштини града Крагујевца за израду новог 

Локалног антикорупцијског плана 

 

3. Обележавање 9. децембра посвећеног као Дану борбе против 

корупције 

 

4. Разно 

 

 

На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 

је да постоји кворум за рад и одлучивање. Једногласно је усвојен 

предложени дневни ред. 

 

 

 

 

 



I 

 

Једногласно је усвојен записник са 12. седнице Локалног 

антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 

II 

 

Иван Лазић, координатор за ЛАП, објаснио је процедуру и поступак за 

усвајање новог ЛАП-а. Зорица Сорак, председница ЛАФ-а, припремила 

је текст дописа за Скупштину града у коме је предложено формирање 

Радне групе за израду новог ЛАП-а. Текст дописа је једногласно 

усвојен.  

III 

 

Поводом обележавања 9. децембра, Дана борбе против корупције, 

Зорица Сорак је поменула могућност организовања трибине на 

Правном факултету уколико епидемилошка ситуација то дозволи, а 

Никола Ивковић је рекао да ће видети са проф. др Зораном 

Јовановићем да ли је изводљиво у овом тренутку такав скуп 

организовати. Зорица С. је предложила израду билборда са порукама за 

борбу против корупције (најмање 3 билборда) уз подршку УСАИД-а 

што су остали чланови једногласно прихватили. 

 

IV 

 

Зорица Сорак је написала допис за Скупштину града у коме се иницира 

да чланови ЛАФ-а примају накнаду за свој рад на основу искуства 

других градова и општина чији су чланови ЛАФ-а плаћени. Позитивно 

мишљење је добијено и од Агенције за спречавање корупције. 

Бојана Миликић је предложила упитник за истраживање о односу 

моралности и корупције који би имао 2 дела: социодемографски и 

генерално прихватање корупције. Бојана М. ће да креира упитник и 

биће окачен на званичном сајту Града и инстаграм профилу ЛАФ-а. 

Биће отворен за попуњавање 15 дана, а то истраживање се такође може 

повезати са Даном обележавања борбе против корупције- 9. децембром. 

Зорица Сорак је рекла да се Пословник о раду ЛАФ-а, Правилник о 

поступању са представкама грађана и Етички кодекс у понашању 

чланова ЛАФ-а, окаче на сајт Града како би јавност била упозната са 

тим актима. 

 



 

Састанак се завршио у 11:30 часова. 

 

Записник водио, 

 

 

Иван Лазић 

 

Координатор за праћење ЛАП-а 
 

  

 

 


